

4 March 2026

4 مارس 2026

**Disclosures and Compliance Section
Market Operations & Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange**

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال المحترمين،
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Abu Dhabi Securities Exchange
Disclosure**

الموضوع: الإفصاح لسوق أبوظبي للأوراق المالية

1. ADNOC Gas Plc confirms that it is closely monitoring the current situation in the UAE and broader Gulf region and is working in coordination with the relevant UAE authorities to protect our people, facilities, and operations.

1. تؤكد شركة "أدنوك للغاز" أنها تتابع عن كثب تطورات الوضع في دولة الإمارات ومنطقة الخليج، وتعمل بشكل متواصل مع الجهات الحكومية المختصة لضمان أعلى مستويات الحماية لموظفيها ومنشأتها وعملياتها.

2. Currently, ADNOC Gas plc operations continue as normal, and the Company remains operationally and financially sound. There has been no material impact to ADNOC Gas Plc business, liquidity, or financial position arising from recent regional developments.

2. وتوضح الشركة أن عمليات "أدنوك للغاز بي إل سي" مستمرة بشكل طبيعي ودون أي انقطاع، وأنها تتميز بقدرات تشغيلية ومالية قوية. كما تؤكد أنه لم يتم تسجيل أي تأثير ملموس على الأعمال أو السيولة أو الوضع المالي للشركة نتيجة المستجدات الإقليمية الأخيرة.

3. Well-established contingency and business continuity plans are in place, supported by the swift and professional response of our trained teams currently managing site operations.

3. وتعتمد الشركة على خطط طوارئ واستراتيجيات فعّالة لاستمرارية الأعمال، تدعمها فرق تشغيلية مؤهلة تعمل بكفاءة عالية وتدير عمليات التشغيل في المواقع باحترافية ومهنية عالية.

4. The Company will continue to monitor the situation closely and will provide further updates should any material developments arise.

4. وستستمر "أدنوك للغاز" في مراقبة الوضع عن قرب، وستصدر تحديثات إضافية في حال حدوث تطورات مهمة.

5. Forward looking qualifier:

5. إخلاء مسؤولية بشأن التصريحات التي تتضمن معلومات متوقعة:

The statements above reflect ADNOC Gas Plc assessment as at the date of this release, based on currently available information, and are subject to revision as circumstances evolve. The company will

تعكس المعلومات الواردة أعلاه تقييم شركة "أدنوك غاز بي إل سي" اعتباراً من تاريخ هذا البيان، استناداً إلى البيانات المتاحة حالياً، وهي قابلة للتعديل وفقاً لتطور الموقف. وستقوم الشركة بإصدار تحديثات إضافية في حال حدوث أي تطورات ملموسة ذات صلة.

provide further updates should any material developments arise.

وسيتم إحاطتكم بالتحديثات أولاً بأول، مع ضرورة نشر البيان في موعد أقصاه صباح الغد.

We will keep you updated on the status of the above, since this would need to go out by tomorrow morning the latest.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



Fatema Mohamed Al Nuaimi
Chief Executive Officer
ADNOC Gas Plc

Copy to: Capital Market Authority (CMA)

فاطمة محمد النعيمي
الرئيس التنفيذي
شركة أدنوك للغاز بي إل سي

نسخة إلى: السادة/هيئة سوق المال المحترمين